
                                                                                                                                                UK3LF/13732/2023-6  
 

1 
 

Zápis 28. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 6.4.2023 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, MUDr. Šebo, prof. Malíková, 
doc. Trnka, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, Dr. Marx, JUDr. Mužíková 
Omluveni: doc. Gojda  
Host: MUDr. Tomáš Kostrhun 
 

1. Schválení zápisu z 9.3.2023 

2. Proděkanka Arenbergerová, dr. Kostrhun (j.h.) a dr. Šebo představili myšlenku zlepšení 

webových stránek fakulty cestou UX analýzy a následného re-designu webu fakulty. Kolegium 

souhlasí s externí UX analýzou v ceně do 100 tis. Kč, následný re-design bude proveden 

pracovníky IT oddělení fakulty. 

3. Nominace týmu vedení fakulty pro Rektorský den: Arenbergerová, Dlouhý, Gojda, Malíková, 

Mužíková, Svobodová, Šebo, Trnka, Widimský. Tým bude vybaven dresy a mikinami fakulty. 

4. Proděkan Marx seznámil členy KD s poděkováním od rodičů našeho studenta. 

5. Stanovisko vedení fakulty k nekalým publikačním praktikám bylo schváleno s doplněním 

navrženým prof. Džupou. 

6. Proděkan Trnka informoval o přípravě projektu na Nové výukové centrum. Před podpisem 

smlouvy o projektu bude tato projednána v AS 3.LF UK. 

7. Proděkan Duška informoval o jednání kulatého stolu ke Cooperatio. 

8. Proděkanka Malíková informovala o zahájení hodnocení AP dle KŘ. V první fázi budou 

hodnoceni pracovníci, kterým během roku 2023 a v první polovině roku 2024 končí 

termínovaná pracovní smlouva. V přípravě je hodnocení proděkanů a přednostů klinik či 

ústavů – toto hodnocení bude komisionální v souladu s Kariérním řádem. Tříčlenným 

komisím bude předsedat obecně respektovaný seniorní akademický pracovník fakulty 

(nominovaný děkanem po projednání v KD), druhého člena jmenuje děkan na návrh 

Akademického senátu 3.LF UK (na tomto členovi se děkan s AS musí shodnout). Diskuze byla 

o třetím členu komisí – většinový názor v KD byl takový, že třetí člen nemá být 

zaměstnancem fakulty. Příprava komisí v tomto složení si vyžádá jistě nejméně několik týdnů, 

proto zatím nebyl stanoven termín začátku tohoto hodnocení. Proděkan Marx navrhl, aby 

tato hodnocení klíčových pracovníků fakulty byla metodicky vedena Univerzitou Karlovou 

nebo ev. externím odborníkem na personální a kariérní problematiku. Přípravu dalších kroků 

bude koordinovat proděkanka Malíková s vedoucím personálního odd. děkanátu. 

9. Děkan informoval o jednání s J.M. rektorkou o problematice PhD studia. 

10. Byla schválena žádost spolku Trimed o finanční příspěvek ve výši 5000 Kč. 

11. Počátkem května se vedení fakulty (děkan a proděkani) sejde na jednodenní strategické 

poradě, jejímž hlavním výstupem budou klíčové body strategie fakulty pro období do roku 

2026. Následně to bude promítnuto do aktualizace Strategického záměru fakulty, který bude 

předložen ve 2. pololetí Akademickému senátu. 

 

Dr. Marx 

 Proděkan předložil žádost zástupců IFMSA o finanční příspěvek na účast na setkání zástupců 

organizace ze všech zemí. Za 3. LF UK se zúčastní 2 členové spolku. Děkan a členové KD 

schválili mimořádný finanční příspěvek na cestu v celkové výši ½ vyčíslených nákladů (celkem 

14tis.). 
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JUDr. Mužíková 

Tajemnice fakulty informovala o: 

 stavu oprav výtahů v budově A 

 úpravě/zdražení hlavního jídla v bufetu v budově A (od 1.4.2023): hlavní jídlo pro studenty a 

zaměstnance o 8,- Kč a hlavní jídlo s polévkou pro studenty i zaměstnance o 13,-Kč. Zároveň 

se zvyšuje gramáž masa v hlavním jídle na jednu porci ze 120g na 150g (pokud jej obsahuje). 

 Tajemnice předložila žádost Mgr. Evansové o zřízení kanceláře „ChronoHab“ na 3. LF UK. Po 

představení náplně činnosti kanceláře a krátké diskusi děkan a členové KD žádost zamítli. 

 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny (povolena jedna záloha na SC ve výši 4.tis. Kč). 

 Proděkanka informovala o oslavě 675. výročí založení UK, které se uskutečnilo 5.4.2023. 

V rámci ceremoniálu převzal doc. Čurila cenu Bedřicha Hrozného a Cenu M. Petruska tým 

učitelů, v němž jsou i dvě zástupkyně 3. LF UK – Mgr. Čermáková a PhDr. Zvoníčková. 

Doc. Duška 

 Proděkan předložil k projednání žádost dr. Loučky o připojení se do projektu v rámci Horizon 

Europe. KD žádost podpořilo. 

Doc. Trnka 

 Proděkan informoval členy KD o rekonstrukci učeben v budově B, které začne v ½ června 

2023 (do začátku výuky v novém ak. roce bude rekonstrukce dokončena). 

 Proděkan informoval o novém návrhu na zajištění fotovoltaiky na budově A. Budeme čekat 

na vyhlášení výzvy k podání žádosti o dotace, bez které by pořízení zařízení bylo extrémně 

neekonomické. 

Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala o průběhu a stavu žádosti o re-akreditace oboru Dentální hygiena.  

 

Prof. Šlamberová 

 Ph.D. promoce – 30.5.2023 (12:00 hod.). 

 Předání ceny Křesadlo se uskuteční 18.5.2023 v 17:00 hod. v rezidenci primátora Hl. m. 

Prahy. 

Prof. Džupa 

 Proděkan seznámil členy kolegia děkana s programem nejbližší VR 3. LF UK. 

 

 

Zapsala: Bc. K. Mitasová 
        Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 


